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Uttale til tannklinikkstrukturplan 2015 – 2030

Me viser til framlegget til tannklinikkstrukturplan for Hordaland, der De foreslår nedlegging 
av tannklinikken i Granvin i 2015.

Granvin Ungdomsråd ber om at dette ikkje vert gjort

Det er mange grunnar for at dette ikkje bør skje;

 Samfunnsøkonomisk er dette uheldig både for elevar, som misser studietid, og for 
foreldre som må ta fri for å fylgje borna sine. 

 I Granvin, der heradet er største arb.gjevar, vil dette bli ein ekstra kostnad med større 
vikar bruk.

 Kva med alle eldre og funksjonshemma sin rett til tannhelse hjelp, kven skal dekke 
denne kostnaden?

 Kollektivtrafikken er ikkje tilrettelagt for at ein skal kunne bruke den.

Me veit at ein ikkje kan setja kollektivtrafikk og tannhelse opp mot ein annan, men ute i 
distriktet heng alt saman og for å få til det eine er ein avhengig av det andre. 

Fylkeskommunen har i fleire år støtta prosjektet «Flytt til Hardanger» der målet har vore å få 
fleire tilflyttara til distriktet vårt, korleis kan ein forklara til nye innflyttarar at ein fjerner
vesentlege tenester frå lokalsamfunna, når ein ynskjer dei skal busette seg her? Korleis skal 
me argumentere for busetting i Hardanger når alle tenester vert flytta her i frå?

Og igjen, me veit dette er ulike budsjett postar hjå Fylkeskommunen, men for oss, mottakara 
og brukara kjennes det som om De gjev med ei hand og tek tilbake med den andre.
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